
GRYTELVA HYTTEFORENING- Styrem  ø  te 19.04.2018   

Tilstede:   Knut Olav Furuseth, Ingolf Lundberg, Knut-Erik Holmen, Astrid Løken Nordgård, Guri Hafsten 
Aalerud, 

Ikke tilstede: Roy Andersen.

Hos: Guri Hafsten Alerud

Referent: Astrid Løken Nordgård

Styret presenterte seg , slik det er sammensatt etter årsmøtet. Ny kasserer er Knut- Erik Holmen, fersk 
hytteeier på Flagskogen. 

Info: I resepsjonen på kommunehuset i Prestfoss kan man hente «. KULTURMINNER OG KULTURHISTORIE I 
TRILLEMARKA-ROLLAGSFJELL NATURRESERVAT, en kilde til kunnskap, kilde til opplevelse»

Denne er utarbeidet av Forvaltningsstyret for Trillemarka-Rollagsfjell naturreservat i 2012

1- Referat fra Årsmøtet er godkjent og lagt ut Grytelva  hytteforening.no  

2- Gjennomgang av innspill til årsmøtet/ medlemsmøtet den 19.4.18:

Styret er usikre på hvor stor interesse  det faktisk er for fellesarrangementer? De få fremmøtte  er neppe 
representative for alle medlemmene,og det må vurderes hvor mye arbeid vi legger i dette. 

« Alle» kan gjerne legge ut invitasjon på Facebook- i arrangementbiten - når en vil dele naturopplevelser  
med andre hytteeiere.

Dog - soppturen er på planen ( sept?), likeså muligens tur til Minneskleivsetra( tidspunkt?) men tidligere 
planlagt sykkeltur 9.juni utgår. Knut Olav vil gjerne foreta noen sykkelturer for å undersøke mulighetene og 
gjøre de bedre kjent blant medlemmene. 

Viktig å gi beskjed om dato i god tid!

-  
Styret vil i neste periode inngå samarbeide med Rollag ski- og løypelag, bla. med hensyn til den «nye» 
skiløypa som iår ble scooterkjørt på Vrågåveien ( tidl Rollagsveien). Denne er knyttet opp til stort løypenett 
på Rollagsiden. Dette arbeidet skal etterhvert resultere i løype/sti-kart. 

-  
Styret vil også se på muligheter for samarbeide med hytteeiere i Grytevann-området, disse har nå en del 
interne, felles interesse med vei, vann, løyper o.l.

3- DUGNAD: 

- Vedr. Problemstien  «Grunntjern rundt»: 

Ingolf tar kontakt med grunneier i det utraste området og inviterer til samarbeid, har grunneier noen planer
her?

-Er det behov for dugnad på Øgnevassløypa? Ingolf sjekker behov for klopp over bekken nede ved 
Flagskogen.

http://hytteforening.no/


Styret ønsker fremover å styrke fokus på sommeraktiviteter, som sykling, padling og turstier.

4- Knut- Erik undersøker muligheter for digitalt medlemskort til bruk hos de forretninger som gir 
oss rabatter ( Se hjemmesiden). Det går oftest bra uten, men noen synes det er greit å vise frem 

5- Knut Olav oppdaterer Brønnøysundregistret mht. nytt styremedlem og sørger for signert 
protokoll fra årsmøtet til banken.

MØTEPLAN fremover: 

Torsdag 14.juni 

Torsdag 6.september

Torsdag 15 November

Torsdag 17 Januar

Årsmøte 2019 Torsdag 18 April

Kolsårs 25.april 2018

Astrid Løken Nordgård

 


